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Af Anders Michaelsen, formand 

Ved udgangen af 2018 bestod afdelingen af følgende medlemmer: 

Formand: Anders Michaelsen 

Næstformand: Sune Elleby 

Kasserer: Patrick Seremet 

Sekretær: Anders Bangsbo 

Bestyrelsesmedlem: Janus Enevoldsen 

2018 blev for PI BJJ et godt år. Strukturen i foreningen blev løbende bedre gennem året. 

Vi fik mulighed for at træne fast på Artillerivej, hvor der er god plads til at træne.  



Ligeledes blev der købt materialer såsom køleskab, tids-timer, musikanlæg, rashguards 

m.m., som har gjort det en smule sjovere at komme til træning og blive kvalt.  

I april måned kæmpede Sune Elleby, Anders Michaelsen og Christian Körner til Danish 

Open. Det var fedt at se folk give den gas, og vi håber at se flere fra PI til turneringer i 

2019.  

I sommer afholdt foreningen seminar og fest, hvor Kasper Rohde, som er træner i Siam, 

viste nogle teknikker, som senere er blevet øvet på efterfølgende træningspas.  

Info vedrørende foreningen er stadig gennem vores facebook-side: PI BJJ, hvor der også 

aftales træning sammen.   

I det kommende år satser vi på, at vi får en træning mere i ugen. Vi arbejder stadig på at 

finde den/de rigtige instruktører, der har tid og lyst til at undervise.  

Alex Holmes fortsætter som instruktør, som han også var i 2018, hvilket foreningen sætter 

meget stor pris på. Alex kommer med en masse viden og erfaring, og det er fedt, at han 

har lyst til at give det videre.  

Vi ser frem til masser af gode rul og oplevelser med Brasiliansk Jiu Jitsu i 2019. 

 


